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Protokoll 

Styrelsemöte med Helgeåns vattenråd 

 

Tid: onsdag den 18 oktober 2023 18:00 

Plats: Rådhus Skåne, Kristianstad eller via Teams  

Närvarande: 

Glenn Oredsson LRF 
Ulrika Hedlund Kristianstads kommun 

  Emil Grönkvist Osby kommun 
Anna Ralsgård Brittedal Kraftproduktion AB 

Georg Malm Göingebygdens biologiska förening 

Bengt Klingheim Naturskyddsföreningen i Kristianstad 
Alf Isberg Hallaryd Visseltofta Fiskevårdsförening 

Ola Svensson Nordöstra Skånes Fågelklubb 
Maria Johansson Sydkraft Hydropower AB 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Sammanträdet öppnades av vice ordförande Glenn Oredsson.  

§2  Val av justeringsperson 

Georg Malm utsågs till justeringsperson. 

§3  Fastställelse av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

§4  Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll är protokollet från årsmötet. Protokollet är 

fortfarande utsänt för justering. Ulrika påminner justeringspersonerna om att 

skicka tillbaka protokollet till kansliet.  

§5        Redovisning av vattenrådets ekonomi 

     Det finns i dagsläget ca 809.000 kr på föreningens konto. Summan kommer      

     dock att minska med ca 400.000 eftersom Kristianstads kommun kommer att    

     fakturera ca 200.000 för kanslifunktionen samt 200.000 för LONA-projektet  

     Kilingaån.  
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§6 Information om projekt ”Åtgärdsplan Kilingaån” 

Ulrika informerade om den rapport som tagits fram inom ramen för LONA-

projektet gällande Kilingaån. I åtgärdsplanen finns ett antal åtgärdsförslag 

som är lämpliga att gå vidare med. Emil och Ulrika kommer att diskutera 

möjligheten att söka LONA/LOVA-medel för några av dessa. Det finns ett 

önskemål från styrelsen att göra ett fältbesök i vår för att titta på 

vattendraget och några av de platser som beskrivs i rapporten. Ulrika tar 

kontakt med Naturfokus AB för att diskutera detta.   

§7 Diskussion om möjligheten att söka nya externa 

projektmedel  

Se ovanstående punkt – Emil och Ulrika bokar in ett separat möte för att 

diskutera möjligheten att söka projektmedel för att jobba vidare med 

Kilingaån. 

§8  Information om planerad föreläsning  

Vattenrådet planerar att arrangera en föreläsning i december eller januari 

med inriktning på det nya åtgärdsprogrammet för vatten. Marie Eriksson på 

länsstyrelsen i Skåne är inbjuden för att informera om detta. Ulrika tar även 

kontakt med Naturfokus AB för att undersöka om de har möjlighet att 

komplettera Maries föreläsning med en föreläsning om Kilingaån och om 

hur man bedömer ”hälsoläget” på ett vattendrag. 

§ 9  Övriga frågor  

▪ Bengt Klingheim påpekar att kanalerna inne i Kristianstad sköts på ett 

otillfredsställande sätt. Bland annat klipps vegetationen inte i tillräcklig 

omfattning. När de klipps får resterna ligga kvar vilket ger ett ovårdat 

intryck. Kanalerna borde skötas så att det syns att de hänger samman 

med vattenriket vilket gör att de blir ett positivt inslag i stadsbilden. 

Ulrika kontaktar Tekniska förvaltningen och framför detta.  

▪ Georg Malm informerar om att Göingebygdens Biologiska Förening 

har träffat kommunstyrelsens ordförande i Hässleholms kommun och 

framfört önskemål om att Hässleholm åter borde bli medlem i Helgeåns 

vattenråd. Kommunalrådet har lovat att återkomma till föreningen med 

besked.     

                             

Mötet avslutades och ordförande tackade för visat intresse.  
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________________________________  ________________________________ 

Glenn Oredsson   Ulrika Hedlund 

Vice Ordförande   Sekreterare 

 

 

________________________________ 

Georg Malm 

Justeringsperson 

 


